
Referat fra møde i Grundejerforeningen Leosalle onsdag d.21 januar 09. 
 
Tilstede: Erik, Henning, Christina, Ellen, Liselotte og Britta. 
 

1) Diskussion af det hidtidige arbejde i foreningen, og hvordan 
arbejdsgangen i selve foreningen, medlemmerne indbyrdes, har 
været. Er arbejdet i bestyrelsen blevet for teknisk præget, har vi 
glemt børnefamilierne, har vi glemt at kigge på både de bløde 
værdier og de tekniske?? Der skal efterflg. hver gang være en 
ordstyrer og dette går på omgang. Samtidig skal der være en referent, 
hvis ikke sekretæren er tilstede, og det må ikke være formanden, eller 
ordstyreren 

2) Den arkitekt, der har fremsat de 3 modeller til træernes placering, er 
en arkitekt, der arbejder sammen med Højmose. De modeller er 
fremkommet efter udkast fra bestyrelsen. Det diskuteres om der skal 
indhentes forslag fra Cowi, efter fonds ansøgning fra Real Dania. Vi 
har valgt et forslag til træernes placering og indkaldt til møde med 
Kommunen. Der fremsendes en tillægsdagsorden til mødet med 
Kommunen om evt. indsnævring af vejen. 

3) Ophøjede flader: Dette er valgt for at få hastigheden ned på Leosalle. 
Dette kan laves ved Brorsonsvej og ved Leonhartsvej. Evt. 
”planteheller” på begge sider af de hævede flader, således at 2 biler 
ikke kan passere over de hævede flader på en gang. 

4) Brugerbetaling på indkøb af træer og /eller servitutpålægning: 
Holdningen i bestyrelsen er at der evt. kan være en lille egen 
finansiering til etablering af en alle, men at vedligehold skal 
varetages af Kommunen. Der er delte meninger om servitutter. 

5) Næste møde: Onsdag d. 18. Februar hos Erik, ordstyrer er Erik. 
Generalforsamling d. 12. marts 09( Dette er en torsdag da vi ikke kan 
få Medborgerhuset første el. anden tirsdag i marts) 


